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Biedrība „Latvijas Riteņbraukšanas federācija” 
Reģ. Nr. 40008023340 

Roberta Feldmaņa iela 11, Rīga, LV-1014 
 

Padomes sēdes protokols Nr. 8 

 
 
Tiešsaistes padomes sēde Google Meet platformā. 

Rīgā, 2021. gada 6. jūlijā, pulksten 09:30. 
 
Piedalās Latvijas Riteņbraukšanas federācijas, turpmāk – LRF, padomes locekļi: Sandis Āķis, 

Edgars Dupats, Ivo, Čerbakovs, Linards Veide, Uldis Ālītis, Mārtiņš Ķenģis, Normunds Malnačs.  
 
Uzaicināti: Valdes loceklis un ģenerālsekretārs Toms Markss, valdes loceklis un BMX menedžeris 

Artis Ozols, šosejas un MTB menedžeris Armands Bēcis.  
 
Padome sanākusi septiņu locekļu sastāvā. Padome ir lemttiesīga.  
 

Sēdi vada: Sandis Āķis 
Protokolē: Toms Markss 
 

Padomes sēdes vadītājs Sandis Āķis izsaka priekšlikumu izskatīt padomes sēdes 
darba kārtībā šādus jautājumus. 
1. Iepriekšējās padomes sēdes protokola apstiprināšana – T. Markss. 

2. SIA “R.A Serviss” iesnieguma par iestāšanos biedrībā “Latvijas Riteņbraukšanas federācija” 
izskatīšana – A. Zvingulis. 
3. Ziņojums par LRF finanšu stāvokli 2021. gadā – A. Ozols. 

4. Latvijas šosejas riteņbraukšanas izlašu kritēriju projekta dalībai Eiropas un pasaules 
čempionātos izskatīšana – A. Bēcis. 
5. Ziņojums par 2021. gada Latvijas un Baltijas čempionāta šosejas riteņbraukšanā  aizvadīšanu 

– T. Markss. 
6. Ziņojums par LRF mājaslapas un vizuālās identitātes uzlabošanu – T. Markss. 
7. Ziņojums par Latvijas šosejas un BMX sportistu gatavību Tokijas Olimpiādes spēlēm – A. 

Bēcis, A. Ozols. 
 8. Par slēgta tipa velotreka projekta realizācijas nepieciešamajiem veicamajiem darbiem - N. 
Malnačs, T. Markss 

 
1. Iepriekšējās padomes sēdes protokola apstiprināšana – T. Markss. 
T. Markss aicina padomes locekļus balsot par LRF padomes sēdes protokolu Nr. 6 un Nr 7. 

apstiprināšanu. 
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Linardam 

Veidem, Uldim Ālītim, Mārtiņam Ķeņģim un Normundam Malnačam par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt LRF padomes sēdes protokolu Nr. 6 un Nr. 7 redakcijas. 
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2. SIA “R.A Serviss” iesnieguma par iestāšanos biedrībā “Latvijas Riteņbraukšanas 

federācija” izskatīšana – A. Zvingulis. 
A. Zvingulis informē padomes locekļus un uzaicinātos par SIA “R.A Serviss” vēlmi iestāties LRF 
juridisko biedru vidū. A. Zvingulis norāda, ka SIA “R.A Serviss” izveidotā komanda “Virsotne/ 

Marmot” kopš 2013. gada regulāri startē LRF rīkotajās sacensībās, tostarp Latvijas kausa 
seriālā. A. Zvingulis informē, ka komandas sportisti regulāri reģistrē LRF izdotas licences. T. 
Markss aicina padomes locekļus lemt par SIA “R.A Serviss” uzņemšanu LRF juridisko biedru 

vidū.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Linardam 

Veidem, Uldim Ālītim, Mārtiņam Ķeņģim un Normundam Malnačam par,  NOLEMJ: 
Uzņemt SIA “R.A Serviss” biedrībā “Latvijas Riteņbraukšanas federācija” kā juridisko biedru, 
nosakot tai biedru iestāšanās un gada maksu padomes apstiprinātajā apmērā.  

 
3. Ziņojums par LRF finanšu stāvokli 2021. gadā – A. Ozols. 
A. Ozols informē padomes locekļus par LRF finanšu stāvokli no 2021. gada janvāra līdz jūnija 
mēnesim. A. Ozols informē par ieņēmumu un izdevumu pozīcijām. Padomes locekļi un 

uzaicinātie diskutē par LRF finanšu stāvokli.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Linardam 

Veidem, Uldim Ālītim, Mārtiņam Ķeņģim un Normundam Malnačam par,  NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai A. Ozola ziņojumu.  
 

4. Latvijas šosejas riteņbraukšanas izlašu kritēriju projekta dalībai Eiropas un 
pasaules čempionātos izskatīšana – A. Bēcis. 
A. Bēcis iepazīstina padomes locekļus un uzaicinātos ar sagatavoto Latvijas šosejas 

riteņbraukšanas izlašu kritēriju projektu dalībai 2021. gada Eiropas un pasaules čempionātos. 
Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par sagatavoto kritērija projektu. A. Bēcis aicina 
padomes locekļus balsot par kritēriju projekta apstiprināšanu.  

 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Linardam 
Veidem, Uldim Ālītim, Mārtiņam Ķeņģim un Normundam Malnačam par,  NOLEMJ: 

4.1. Ar redakcionāliem precizējumiem, apstiprināt Latvijas šosejas riteņbraukšanas izlašu 
kritērijus dalībai 2021. gada Eiropas un pasaules čempionātos.  
4.2. Uzdot T. Marksam publicēt apstiprinātos Latvijas šosejas riteņbraukšanas izlašu kritērijus 

dalībai 2021. gada Eiropas un pasaules čempionātos interneta vietnē lrf.lv. 
 
5. Ziņojums par 2021. gada Latvijas un Baltijas čempionāta šosejas riteņbraukšanā  

aizvadīšanu – T. Markss. 
T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par aizvadīto Latvijas un Baltijas 
čempionātu šosejas riteņbraukšanā, kas četru dienu garumā notika Rīgā, kā arī Igaunijas 

pilsētās – Valgā un Otepē. T. Markss norāda, ka sacensības kopumā pulcēja 600 dalībniekus no 
Latvijas, Lietuvas un Igaunijas. T. Markss informē par organizatorisko pusi, kā arī ieskicē 2022. 
gada Baltijas čempionāta šosejas riteņbraukšanā organizēšanas iespējas Latvijā. Padomes 

locekļi un uzaicinātie diskutē par sacensību organizatoriskajiem darbiem, Latvijas sportistu 
sasniegtajiem rezultātiem, kā arī čempionāta rīkošanu Latvijā 2022. gadā.  
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Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Linardam 
Veidem, Uldim Ālītim, Mārtiņam Ķeņģim un Normundam Malnačam par,  NOLEMJ: 

5.1. Apstiprināt T. Marksa ziņojumu. 
5.2. Uzdot T. Marksam sākt darbu pie 2022. gada Baltijas čempionāta šosejas riteņbraukšanā 
rīkošanas Latvijā darbu plānošanas sadarbībā ar Lietuvas un Igaunijas riteņbraukšanas 

federācijām.  
 
6. Ziņojums par LRF mājaslapas un vizuālās identitātes uzlabošanu – T. Markss. 

T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par jaunizveidoto LRF mājaslapu. T. Markss 
norāda, ka jaunā mājaslapa kļuvusi ērtāk lietojama un vizuāli pievilcīgāka. T. Markss iepazīstina 
ar jauno LRF oficiālo logo. T. Markss norāda, ka ir uzsākts darbs pie logo nomaiņas visos LRF 

komunikācijas kanālos un oficiālajos dokumentos.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Linardam 

Veidem, Uldim Ālītim, Mārtiņam Ķeņģim un Normundam Malnačam par,  NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai T. Marksa ziņojumu.  
 
7. Ziņojums par Latvijas šosejas un BMX sportistu gatavību Tokijas Olimpiādes 

spēlēm – A. Bēcis, A. Ozols. 
A. Bēcis iepazīstina padomes locekļus par šosejas riteņbraukšanas izlases sportistu – Toma 
Skujiņa un Krista Neilanda – gatavošanos Tokijas Olimpiādes spēlēm. Norāda, ka abiem 

sportistiem nodrošināts augstākās klases inventārs un medicīniskā aprūpe. A. Bēcis informē, ka 
Toms Skujiņš pirms olimpiādes spēlēm startēs “Tour de France” velobraucienā, bet Kristam 
Neilandam paredzēts starts UCI līmeņa velobraucienā Itālijā. A. Ozols iepazīstina padomes 

locekļus par BMX riteņbraukšanas izlases sportistu – Helvija Babra un Vineta Pētersones – 
gatavošanos Tokijas Olimpiādes spēlēm. A. Ozols norāda, ka abi sportisti pēdējos 
sagatavošanās darbus aizvada Valmieras Olimpiskajā centrā esošajā Māra Štromberga BMX 

trasē “Valmiera”, kur pieejami nepieciešamie apstākļi augsta līmeņa sagatavošanās procesam. 
Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par šosejas un BMX sportistu gatavību un saņemto 
atbalstu Tokijas Olimpiādes spēlēm. 

 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Linardam 
Veidem, Uldim Ālītim, Mārtiņam Ķeņģim un Normundam Malnačam par,  NOLEMJ: 

Pieņemt zināšanai A. Bēča un A. Ozola ziņojumus. 
 
8. Par velotreka projekta realizācijas nepieciešamajiem veicamajiem darbiem - N. 

Malnačs, T. Markss 
N. Malnačs informē padomes locekļus un uzaicinātos par tikšanos ar Rīgas mēru Mārtiņu Staķi, 
kuras laikā pārrunāta iespēja par slēgta tipa velotreka projekta realizāciju Rīgas pilsētā. N. 

Malnačs norāda, ka mērs konceptuāli atbalsta slēgta velotreka projekta realizāciju Rīgas pilsētā, 
tomēr no LRF sagaida velotreka projektu. N. Malnačs norāda, ka Rīgas pilsēta nepieciešamības 
gadījumā gatava piešķirt līdzfinansējumu un zemi projekta realizācijai. N. Malnačs norāda, ka ir 

jāturpina darbs pie Eiropas struktūrfondu piesaistes projekta realizācijai. N. Malnačs iniciē 
četrpusēju tikšanos par velotreka projekta realizāciju, piesaistot LRF, Rīgas domes, Eiropas 
struktūrfondu un Izglītības un zinātnes ministrijas atbildīgos pārstāvjus.  
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Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Linardam 
Veidem, Uldim Ālītim, Mārtiņam Ķeņģim un Normundam Malnačam par,  NOLEMJ: 

8.1. Pieņemt zināšanai N. Malnača ziņojumu. 
8.2. Uzdod T. Marksam noorganizēt četrpusēju tikšanos par slēgta tipa velotreka projekta 
realizēšanas iespēju Latvijā. 

 
 
Padome darbu beidz pulksten 11:00. 

 
 
Sandis Āķis       

Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Prezidents     ____________________________ 
 

Edgars Dupats       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 

Ivo Čerbakovs      
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 

 
 
Linards Veide 

Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 
 
 
Mārtiņš Ķeņģis 

Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
 

 
Uldis Ālītis 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Padomes loceklis    ____________________________ 
 
 
Normunds Malnačs 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 

 
 
 
Protokolists Toms Markss   ____________________________ 


